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O podobe ružinovskej centrálnej zóny ako aj o uvažovanej výstavbe v parku na križovatke Tomášikovej a
Ružinovskej ulice v Bratislave by mali rozhodnúť samotní Ružinovčania a diskutovať by sa o nich malo na
verejných zhromaždeniach. Pre agentúru SITA to uviedla Ľubica Trubíniová z iniciatívy Bratislava otvorene.
Diskusia by mala nasledovať až po tom, ako budú občania informovaní o zámeroch, aby bolo verejné
zhromaždenie prínosom. Informácie by mali byť zverejnené nielen na internetovej stránke mestskej časti,
ale Ružinovčania by sa o zámeroch mali dozvedieť aj z ružinovskej televízie, miestnych novín či inej tlače
a vizualizácie by mali byť vystavené aj na miestnom úrade a v dome kultúry, zdôraznila Trubíniová.
 Zástupcovia ružinovských občianskych iniciatív, mestskej časti na čele so starostom Slavomírom Drozdom a
spoločnosti IPEC už diskutovali o plánovanej výstavbe v parku na Tomášikovej ulici. Trubíniová uviedla, že
súkromný investor má záujem postaviť na tomto území kaskádovitú polyfunkčnú budovu. Najvyššia časť
budovy, ktorá by mala byť na križovatke Tomášikova-Ružinovská, by mala mať nadzemných 17 podlaží. Ako
protihodnotu investor ponúka zrevitalizovanie zelenej plochy. Hovorca ružinovského starostu Maroš Smolec
informoval, že spoločnosť IPEC pôvodne plánovala výstavbu v celom parku. Na stretnutí minulý týždeň ale
prezentovali projekt, podľa ktorého by časť parku zostala zachovaná a spoločnosť by ho nechala obnoviť za
vyše 30 miliónov korún. Smolec tvrdí, že tento návrh je akceptovateľný aj pre ružinovského starostu.
Trubíniová upozornila, že v novej budove by mali byť ďalšie dve fakulty súkromnej Bratislavskej vysokej
školy práva, internát pre študentov ako aj ubytovanie pre učiteľov. Byty majú tiež pomôcť financovať
stavbu aj činnosť vysokej školy. Počíta sa aj s podzemným parkovaním pre 500 áut. Bolo by správne, aby o
takejto zástavbe boli informovaní a vyjadrili sa k nej aj občania, zdôraznila. Mnohí môžu totiž pokladať
internátny život v tejto lokalite za nevhodný, pričom problémy môže spôsobiť aj nárast počtu automobilov.
Trubíniovej sa tiež nepáči, že pri vzniku školy, ktorá sídli v zrekonštruovaných priestoroch bývalej budovy
obvodného národného výboru, sa o takejto možnosti nehovorilo a teraz sa postupne objavujú nové
požiadavky. „Nie je seriózne takéto postupné zvyšovanie nárokov,“ dodala. Keďže táto časť by mala byť
súčasťou plánovanej centrálnej zóny v Ružinove, najprv by sa mali vypracovať a verejne prerokovať
územný plán tejto oblasti a urbanistická štúdia, povedala Trubíniová. Súčasťou zóny by malo byť aj územie
bývalého obchodného domu Ružinov, Dom kultúry Ružinov a Park Andreja Hlinku. Na jej vytvorení má
záujem aj starosta Drozd. Podľa Trubíniovej by sa preto mestská časť Ružinov mala snažiť dohodnúť so
zástupcami mesta, ktoré je majiteľom pozemkov v parku na Tomášikovej, aby o prípadnom predaji
pozemkov investorovi rozhodli až po schválení urbanistickej štúdie a územného plánu centrálnej zóny v
Ružinove.
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